



Natural Resources
Canada

Ressources naturelles
Canada

GREEN JOBS INTERNSHIP PROGRAM FOR YOUTH AND EMPLOYERS

Support the transition to a green future! Employers across Canada can provide young interns with work experience in science, technology and related fields. Transform the future of energy, forestry, geosciences, mining and more.

INDIGENOUS YOUTH AGED 15-30

- Paid green internships are available to Indigenous youth.
- No prior education or experience required.
- Full-time positions across Canada, and in northern, and remote communities.

INDIGENOUS EMPLOYERS IN THE NATURAL RESOURCE SECTOR

- Receive up to 75% in federal wage subsidies.
- Eligible natural resources sector positions include those with a positive environmental impact.
- Funding available to non-federal organizations, including Band Councils, NGOs, and private and public sector groups.

APPLY TO BE AN INTERN



APPLY TO BE AN EMPLOYER



Canada 



This message delivered by Indigenous Link - Connecting with Indigenous Communities

To be removed from this distribution list, please visit www.opt-out.ca and enter Campaign Code 424

Mail to: Suite 200 - 38 Auriga Drive Nepean, Ontario K2E 8A5 Phone/ Fax: 1-866-440-7257



PROGRAMME DE STAGES **EMPLOIS VERTS** POUR LES JEUNES ET LES EMPLOYEURS

Appuyez la transition verte! Des employeurs de partout au Canada peuvent offrir une expérience de travail à de jeunes stagiaires dans le domaine des sciences, de la technologie et dans d'autres domaines connexes. Transformez l'avenir de l'énergie, de la foresterie, des sciences de la Terre et de l'exploitation minière et plus encore.

AUTOCHTONES ÂGÉS DE 15 À 30 ANS :

- Des stages verts rémunérés sont offerts aux jeunes Autochtones
- Aucune formation ou expérience préalable n'est requise
- Postes à temps plein partout au Canada et dans les collectivités nordiques et éloignées

EMPLOYEURS AUTOCHTONES DU SECTEUR DES RESSOURCES NATURELLES :

- Recevez jusqu'à 75% en subventions salariales du gouvernement fédéral
- Les postes admissibles du secteur des ressources naturelles comprennent ceux qui entraînent des effets positifs sur l'environnement
- Aide financière disponible pour les organisations non fédérales, y compris les conseils de bande, les ONG et les groupes des secteurs privé et public

FAITES UNE DEMANDE À TITRE DE STAGIAIR



FAITES UNE DEMANDE À TITRE D'EMPLOYEUR



Canada 

